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  /וועדת המשנה לתכנון ובנייהשטרם עברו אישור  איסור הצבת שילוט בחוצות העיר על פרויקטים עתידיים  – נושא

 מליאת המועצה. 

 

 רקע 

לדוגמא הגשר ברחוב ויצמן ופארק לקום. לאחרונה עלו פרסומים והוצבו שלטים בחוצות העיר על פרויקטים שעתידיים 

 /מליאת המועצה. המשנה לתכנון ובנייה תוועדב םאישורים השונים וטרם בנושא . השילוט הוצב במקום טרם דיון בורלא

   .האישית שלו למסע הבחירות הקרב האג'נדהבשלטים האמורים לקידום תמש משיה ש העירנוצר הרושם שלכאורה רא

 שנזרקים לפח.כספי ציבור הוצאה מיותרת מ ושזלציין   חשוב ציבור. יוצרים בלבול מיותר במוקדם והצבת שלטים פרסום 

במשאבים תוך שימוש מטרה להפעיל לחץ טרם הדיון על חברי המועצה. בלכאורה  הגת כךונ הנהגת העיר נוצר הרושם ש

   .הכספיים העומדים לרשותה

  

 החלטה 

 עצהשלא עברה את אישורם של רב חברי המווועדה/מליאה ובשטרם נידונו פורסם תכנית תשלט או  יוצבלא  .1

 וועדת משנה /או מליאת המועצה.  

 . מבקשת את התמיכה של חברי מועצה בנושא            
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 חברת מועצת העיר רעננה 
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